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ارزیابی ایمنی ساختمان  بیمارستان 
حضرت رسول اکرم )ص( 

 

شــهردار ناحیه3 منطقــه2  گفت: ارزیابــی ایمنی 
ســاختمان بیمارســتان حضرت رســول اکرم )ص( 
به دنبــال برنامه  های  کمیته ایمنی در شناســایی 

ساختمان های پرخطر و ناایمن انجام شد
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه2، محسن 
دودانگــه ، شــهردار ناحیه3، دربــاره اهمیت رعایت 
الزامات ایمنــی در مراکز درمانــی اظهارکرد: اجرای 
دقیق دستورالعمل ایمنی با هدف پیشگیری از هرگونه 
مخاطرات در مراکز درمانی در اولویت کار شــهرداری 
می باشــد، لذا بازدیدهای میدانی با هدف نظارت بر 
عملکرد تجهیزات، امکانــات و نفرات مبنی بر حفظ 
سلامت شــهروندان و بیماران از این مرکز انجام می 

شود.
وی  ادامه داد: اجرای دستورالعمل های ایمنی ابلاغی 
توسط معاونت پیشــگیری سازمان آتش نشانی برای 
هرگونه از مراکز درمانی، آموزشــی، تجاری، ورزشی و 
مسکونی در قالب بند ۱۴ ماده ۵۵ قانون شهرداری ها 

لازم الاجرا است.
دودانگه با اشاره به پیگیری کمیته ایمنی ناحیه گفت: 
شناسایی و برنامه ریزی جهت رفع خطر با ساختمان 
های آسیب پذیر از منظر ایمنی با اولویت کاربری های 
درمانی، تجاری، صنعتی، اداری و مســکونی از اهداف 

کمیته ایمنی است .
لازم به ذکر اســت ارزیابی ایمنی بیمارستان حضرت 
رســول اکرم )ص( بــا حضور شــهردار ناحیه3،مدیر 
عملیــات منطقه2 ســازمان آتش نشــانی و مدیران 

اجرایی بیمارستان انجام شد.

با روشنایی انجام شدهحاشیه 
رودخانه مقصودبیک مهیای پیاده روی 

شهروندان شد
 پیاده راه رودخانه مقصودبیک به عنوان نقطه بی دفاع 
شــهری، با روشنایی پایه چراغ ها به متراژ یک هزار و 

۵00 متر طول آماده حضور شهروندان شد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک تهران، 
احسان صفایی معاون خدمات شهری و محیط زیست 
این منطقه ضمن  اعلام خبر فوق گفت: فضای بی دفاع 
شهری می تواند بســتری برای آسیب های اجتماعی 
و فعالیت هــای غیرمجاز و نابهنجار شــود بر همین 
اســاس با توجه به حساسیت و تاکید شهردار منطقه 
در بازدیدهای دوره ای از محلات، زیباسازی سیمای 
شــهری و ارتقاء کیفیت فضاهای عمومی به خصوص 
میدان تجریش و ورودی های امام زاده صالح )ع( که 
مورد توجه خاص شــهروندان و گردشگران مذهبی و 

تفرجی است مد نظر قرار گرفت.
او افــزود: با توجه به آماده ســازی فضای شــهر برای 
روزهای پایانی ســال و اجرای طرح های نوروزی در 
کنار ســایر فعالیت های عمرانی و خدماتی، عملیات 
رنگ آمیزی و روشنایی 70 پایه چراغ روشنایی و ۱۵ 
بــرج نوری در این محدوده با تــلاش نیروهای حوزه 

زیباسازی این منطقه انجام شد.
صفایی همچنین از همکاری ســازمان برق شمیران با 
شــهرداری منطقه یک تشکر و قدردانی کرد و گفت: 
این عملیات در راســتای زیبا تــر کردن جلوه بصری 
شــهر در معابر کم تردد و بی دفاع شهری انجام شد 
وامیدواریم با همکاری و تعامل ســازمان ها شــاهد 

زیبایی بیشتر شمیران باشیم.

خبر

برگزاری کارگاه هم اندیشی نظام 
حمایت از اطفال و نوجوانان

 کارگاه هم اندیشــی نظام حمایت از اطفال و نوجوانان 
تحت عنــوان کــودکان در موقعیت خیابــان، الگو و 
فرایند حمایــت با حضور دکتر احمــد احمدی صدر 
مدیرعامل ســازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی 
شــهرداری تهران، دکتر سید علی کاظمی معاون وزیر 
دادگســتری و همچنین تنی چند از مدیران ارشــد 
شــهری و کارشناسان فعال در حوزه کودکان در سالن 
اصلی سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران 
برگزار شد. به گزارش روابط عمومی سازمان خدمات و 
مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران دکتر احمدی 
صــدر در این کارگاه هم اندیشــی، پیرامــون آخرین 
وضعیت ســاماندهی کودکان کار و خیابان و همچنین 
اجرای طرح پنج ضلعی ساماندهی این آسیب دیدگان 
اجتماعــی توضیحات کاملی را بیــان کرد. مدیرعامل 
سازمان خدمات و مشــارکت های اجتماعی شهرداری 
تهران گفت: اگر طرح پنج ضلعی ســاماندهی کودکان 
خیابان که حاصل هم اندیشــی و ده ها نشست با گروه 
های جهــادی فعال در عرصه آســیب های اجتماعی، 
NGO ها، کارشناســان و ظرفیت های مردمی است 
به طور کامل اجرا شود قطعاً با موفقیت مواجه خواهد 
شد اما اگر هر یک از این موارد، مغفول واقع گردد طرح 

ساماندهی کودکان خیابان به نتیجه نخواهد رسید.
 دکتر احمدی صدر در این نشســت خط و مشی پنج 
ضلعی ساماندهی کودکان کار و خیابان راه به شرح زیر 

اعلام کرد:
۱: فرهنگ ســازی عمومی بین مــردم جهت برچیده 
شدن اقتصاد کف خیابان ) در واقع کمک مردم به این 
کودکان، ســوق دادن آنها به سمت آسیب، بزه، سرقت 
و از بین رفتن عزت و کرامت و شخصیت فعلی و آینده 

آنهاست( 
2 . برخورد جدی و بازدارنده  با سرشبکه ها، سازماندهی 
کنندگان، توزیع کنندگان و هدایت کنندگان کودکان 

به سمت خیابان ها
3. حضور مشــاوران در خیابان ها، مشاوره و تشویق و 
ترغیب این کودکان به سمت خروج از خیابان و انتقال 
کودک توســط گشت های ویژه به خانه و اخذ تعهد از 

خانواده، کودک و ... 
۴ . تشــویق به اینکه کودکانی که ســر چهار راه نروند 
و در مراکــز 37 گانه پویاشــهر ثبت نام کنند امکانات 
تفریحی ورزشی و تحصیلی رایگان و استعدادیابی و ... 

خواهند داشت .  
۵. حمایت ویژه از خانواده این کودکان و در صورت نیاز 
معرفی آنها به سازمان ها و نهادها از جمله کمیته امداد، 

بهزیستی، حقوقی و قضایی، مشاورین و .....
 دبیر قرارگاه اجتماعی کلانشــهر تهران در پایان ابراز 
امیــدواری کرد که با هم افزایــی و همفکری نهادها و 
دســتگاه های مســئول در حوزه آسیب های اجتماعی 

بتوانیم گام های موثری در رسیدن به موفقیت برداریم.

افتخار آفرینی ورزشکاران فولاد سنگان 
در مسابقات کشوری 

 ورزشــکاران شــرکت صنایع معدنی فولاد سنگان در 
مســابقات ایمیدرو، افتخارآفرینــی کردند.به گزارش 
خبرنگار روابــط عمومی فولاد ســنگان، دومین دوره 
مســابقات آمادگی جســمانی ایمیدرو و شرکت های 
تابعه در بهمن ماه ۱۴02 برگزار شد و کارکنان شرکت 
فولاد سنگان توانستند رتبه اول انفرادی و سوم تیمی 
در رشته آمادگی جسمانی را کسب کند.بر اساس این 
گزارش، این دوره از مسابقات به میزبانی شهر کرمان و با 
حضور شانزده تیم برگزار گردید که حسین طرزی رتبه 
اول در بخش انفرادی در رده ســنی بالای چهل سال و 
آقایان دانیال فاضلی و نبی حســنی پور رتبه سوم در 
بخش تیمی را از آن خود نمودند. کسب این موفقیت را 
به خانواده بزرگ فولاد سنگان تبریک عرض می نماییم.

خبر

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
فارس گفت: پیرو طرح مشــکل فعالان بخش 
خصوصی استان فارس در شورای گفت وگوی 
دولت و بخش خصوصی استان و پیگیری های 
انجام شده از سوی استان، موضوع نمونه برداری 
از بذور وارداتی و انجــام آزمایش های مربوطه 

توسط سازمان حفظ نباتات کشور ملغی شد. 
محمدصادق حمیدیان ،  با اشــاره به شورای 
گفت وگــوی دولت و بخش خصوصی اســتان 
فارس بیان کرد: پیــرو رفع این معضل که در 
هفتاد و ســومین جلسه شــورای گفت وگوی 
استان فارس مطرح شد، مقرر شد تا تست های 
محموله های بذور وارداتی در کشور مبدا صورت 
گیرد و محموله عاری از انواع ویروس در گواهی 

بهداشت نباتی در کشور مبدا ثبت شود.
وی با تشریح مشکلات فعالان بخش خصوصی 
در ایــن زمینــه افــزود: مطابق نامه شــماره 
۶۹۶۹/730 مــورخ ۱۴02/0۴/۱2 درخصوص 
انجام تســت های برخی از بذور وارداتی توسط 
موسسه تحقیقات گیاه پزشکی کشور، ترخیص 
بذور وارداتی از گمرکات کشور منوط به انجام 
نمونه برداری و ارسال نمونه ها به موسسه گیاه 
پزشــکی کشــور و دریافت نتیجه عاری بودن 
آن ها از ویروس است و در صورت اعلام آلودگی 
نمونه های اخذ شــده به ویــروس مذکور، باید 
محموله مربوطه در اســرع وقت عودت یا امحا 

شود.
حمیدیان اظهــار کرد: از آنجا که محموله های 
وارداتــی دارای گواهــی بهداشــت معتبــر 
کشــور صادرکننده است و ســلامت محموله 

از ویروس هــای ذکر شــده مطابق با شــرایط 
قرنطینــه ای واردات بذرهــا در فروردین مــاه  
۱۴02 در گواهی هــای بهداشــت گیاهی ذکر 
می شــود لذا تقاضای توقف اجرای بخشــنامه 

موسسه گیاه پزشکی را داشتند.
رئیــس اتاق بازرگانــی فارس اضافــه کرد: از 
دیدگاه فعالان بخش خصوصــی ادامه اجرای 
این بخشــنامه با توجه به سایر شرایط موجود 
کشــور و بخشــنامه های ارزی بانک مرکزی 
موجب بروکراسی اداری بیشتر و خسارات مالی 

زیاد جهت واردات بذور می شد.

وی ادامه داد: این درحالی اســت که انجام 
این نمونه برداری ها در یک آزمایشگاه موجب 
ایجاد انحصار شــده بــود و همچنین برای 
اقدام به نمونه برداری از محموله های وارداتی 
بذر در گمــرک همراه با انجــام آزمایش ها 
مبالغ هنگفت بابت انجام آزمایشــات فوق از 
واردکنندگان دریافت می شــد که هیچگونه 
پاســخ شــفاف و کاملــی در مــورد نحوه 
محاســبه هزینه ها و جزییات انجام آزمایش 
ارائه نشده است.رئیس  به واردکنندگان بذر 
اتاق بازرگانی فارس بیان کرد: مطالبه فعالان 

بخش خصوصــی و اجرای آن در کشــور و 
استان فارس در کاهش مشکلات این بخش 
بســیار تاثیرگذار و ملموس است.حمیدیان 
تصریــح کــرد: معتقدیم تعهــد حرفه ای و 
اخلاقــی تولیدکننــدگان و بازرگانــان بذر 
مهم ترین و بهترین روش در کنترل سلامت 
بذر اســت و تعامــل فروشــنده خارجی و 
واردکنندگان بذر جهت اطمینان از سلامت 
بذر قبل از صــادرات و توزیع در بازار هدف 
و تحویل به کشــاورز ساده ترین و موثرترین 

راه حل است.

رئیس اتاق بازرگانی فارس خبر داد: 

لغو آزمایش بذور وارداتی منوط به ارائه گواهی بهداشتی

استاندار فارس با اشاره به اهمیت حفظ و پاسداشت زبان و 
ادبیات فارسی از اداره کل فرهنگ و ارشاد خواست تا اسامی 
نامتعارف به کار رفته در واحدهای خدماتی و فروشگاه های 
سطح شهر را اعلام کند و اســتفاده کنندگان نیز نسبت به 

تغییر این اسامی اقدام کنند.
محمدهــادی ایمانیه ، در شــورای پاسداشــت زبان و 
ادبیات فارســی در شــیراز، بر ضرورت پیشــگیری از 
افزایــش نام های غیرمتعارف تاکید کــرد و گفت: اداره 
فرهنگ و ارشــاد اســلامی و ســازمان صمت استان با 
همــکاری اتحادیه ها از افزایش نام هــای غیرمتعارف و 
غیرمتعــارف با فرهنگ غنی و اصیل فارســی در مراکز 

مختلف جلوگیری کنند.
 اســتاندار فارس، اداره کل فرهنگ و ارشاد استان را موظف 
کرد اســامی نامتعارف به کار رفته در واحدهای خدماتی و 

فروشگاه های ســطح شهر را اعلام کند و استفاده کنندگان 
نیز نسبت به تغییر این اسامی اقدام کنند.

وی آغاز تغییر این اسامی ها را از دستگاه های دولتی عنوان 
کرد و فرمانداران را مجری اجرای صحیح این مطلب معرفی 
کرد و افزود: فروشــگاه ها و اماکن منتسب به بخش دولتی 

نسبت به استفاده از اسامی فارسی اقدام کنند.
ایمانیه در ادامه خواستار بیان مبانی و مفاهیم زبان فارسی 
و تاریخچه ادبیات پارســی از طریق ابزارهای ارتباط جمعی 
شــد و افزود: باید مفاهیم زبان و ادبیات شگرف فارسی به 

شکل اصولی و صحیح به مردم منتقل شود.
اســتاندار فارس در انتها لازمه تحقق این موارد را داشــتن 

برنامه ریزی مشخص دانست.

استاندار فارس:

اسامی نامتعارف در واحدهای خدماتی و دولتی تغییر کند

مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران و حومه با اشاره به اهمیت 
توسعه خطوط در کلان شــهرها گفت: رشد صنعت ساخت شبکه 
متروی پایتخت نسبت به سایر صنایع بسیار سریع بود و می توانیم 
بگوییم ساخت مترو کاملاً بومی است و در بخش تجهیزات نیز ۶۵ تا 
70 درصد توانسته ایم داخلی سازی داشته باشیم.به گزارش مدیریت 
ارتباطات و امور بین الملل شــرکت بهره برداری مترو تهران و حومه؛ 
مســعود درســتی افزود: مترو تهران به عنوان پاک ترین، امن ترین 
و ســریع ترین وســیله حمل ونقل به خوبی جایگاه خود را در میان 
شهروندان پیدا کرده است؛ اما با توجه به حجم ترافیک سطح شهر 
و اســتفاده شهروندان از خودرو شخصی تا رسیدن به نقطه مطلوب 
فاصله داریم.وی تصریح کرد: اگر ظرفیت یک خط عبوری بزرگراهی 
در تهران را ۱۸00 وسیله نقلیه شخصی و عموماً تک سرنشین در نظر 
بگیریم و این را مقایسه کنیم با ظرفیت یک خط مترو که ۶0 هزار نفر 

در ساعت را تنها در یک جهت جابجا می کند، می توان گفت ظرفیت 
یک خط مترو معادل بزرگراهی با 33 خط عبوری است و این خود 
نشــان دهنده اهمیت و ضرورت توجه برای توسعه و تجهیز خطوط 
مترو می باشد.مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران و حومه با بیان 
اینکه مترو به خاطر اینکه در زیر زمین قرار گرفته بهترین گزینه برای 
فرار از ترافیک محسوب می شود گفت: صرفه جویی در وقت و کاهش 
زمان سفر به خصوص برای کلان شهری مثل تهران یک موهبت است 
که استفاده از مترو آن را به ارمغان می آورد.درستی خاطرنشان کرد: 
در تهران سالانه میلیون ها ساعت از اوقات شهروندان در ترافیک تلف 
می شود و تنها راه برون رفت از این معضل توجه به حمل ونقل عمومی 
به خصوص مترو است. امیدواریم این مهم با توجه رویکردهای مدیریت 
تهران سرعت بگیرد.مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران و حومه 
تصریح کرد: استفاده از مترو در کلان شهر تهران نیاز به تبلیغ ندارد و 

به خوبی جای خود را در میان مردم پیدا کرده است و دیگر به عنوان 
یک مطالبه مردمی است که انتظار دارند در سایر مناطق نیز گسترش 
یابد.وی با تأکید بر اینکه یکی از جنبه های مثبت توسعه سیستم های 
ریلی به ویژه مترو، امکان انجام سفرهای درون شهری و ارتباط حومه 
با شهر تهران با سرعت مناسب و تردد دقیق و ایمن است خاطرنشان 
کرد: با توجه به مرکزیت سیاســی و اقتصادی تهران، طبیعی است 
در اطراف این شــهر سکونت سال به سال رونق بیشتری پیدا کند و 
برای هدایت جمعیت به شــهرهای اقماری لازم است خطوط مترو 
گسترش یابد. اگرچه این اتصال در مورد برخی از شهرهای اقماری 
از جمله کرج، هشتگرد و پرند برقرار شده است، اما شهرهای اقماری 
پرجمعیتــی همچون پردیس همچنان از ایــن موهبت محروم اند. 
امیدوارم با توجه به برنامه توســعه خطوط مترو شاهد گسترش این 

امکانات در سایر نقاط پایتخت در آینده نزدیک باشیم.

یک خط مترو معادل بزرگراهی با ۳۳خط عبوری است


